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Başkan Muhİttİn Böcek Meclİs’ten seslendİ:

2025 yılında da 
çalışmaya devam

Büyükşehir Belediye Meclisi 2025 yılının ilk toplantısını 
gerçekleştirdi. Başkan Böcek, 2024’ün başarılarla dolu 

bir yıl olduğunu belirterek, 2025 yılında da Antalya için 
azimle çalışmaya devam edeceklerini söyledi

�Büyükşehir Belediye Meclis 
toplantısı gerçekleştirildi. Toplan-
tıya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek başkanlık etti. 
Toplantıda 133 gündem maddesi 
karara bağlandı. 

�Meclis toplantısının açılış konuş-
masını yapan Başkan Muhittin Bö-
cek, 2025 yılında da Antalya için 
azimle çalışmaya devam edecekle-
rini belirterek “Birlikte yürümeye 
devam edeceğiz” dedi. 4’te

yenİ yılın İlk meclİsİ

‘aZİmle çalışacaĞıZ’

İhtiyaç sahipleri yalnız değil
�AlAnyA Aşevi’nden ihtiyaç sa-

hibi ya da yemeğini yapama-
yacak durumdaki kişilere 2 
öğün 3 çeşit sıcak yemek ulaş-
tırıldı. Ayrıca 936 glütensiz gıda 
paketi desteği de verildi. 6’da

Büyükşehir Alanya Aşevi, 
2024 yılında ihtiyaç sahibi 

2 bin 352 vatandaşa 169 
bin 375 porsiyon sıcak 

yemek ulaştırdı

Ortak direk
çöktü!
Fahrettin HEPKESKİN >5’te

mavİ bayrakta 
hedef büyük  8

Nusret Bayar’ı 
buldum

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

anfaş’tan 
ilk toplantı

hem üretim 
hem satış

�Büyükşehir Prefabrik 
yapı elemanları üretim 
Tesisi’nde, 3D yazıcı tek-
nolojisiyle kent mobilya-
ları üretiliyor. 2’de

�AnTAlyA Fuarcılık 
işletme ve yatırım A.ş. 
yönetim kurulu, 2025 
yılının ilk toplantısını 
tam kadro yaptı. 2’de

kamu çalışanları
meydanlara indi

Kamu emekçileri iş bırakma 
eylemi gerçekleştirdi. Aydın 

Kanza Parkı’nda buluşan 
binlerce kamu çalışanı 

Cumhuriyet Meydanı’na yürüdü

�AntAlyA’dA kamu çalışanları, bağlı 
oldukları sendika ve konfederasyon-
lar ile iş bırakma eylemi gerçekleştir-
di. Aydın Kanza Parkı’nda bir araya 
gelen kamu çalışanları pankartlarla 
yürüyüş düzenledi. 5’te

pankartlarla yürüdüler
İki önemli lider 

antalya’da anıldı
�KKtC Kurucu Cumhurbaşkanı 

denktaş ve dr. Fazıl Küçük’ün, 
ölüm yıl dönümü dolayısıyla 
anma töreni düzenlendi. 3’te

en yaşlı üye İçİn sunİ güneş ışıĞı kadın ve çocuklara el uZatıldı
�doğAl yaşam Par-

kı’nın en yaşlı üyesi 
olan Afrika mahmuz-
lu kaplumbağa ‘Sabi’ 
için suni güneş ışığı 
kullanılıyor. 8’de

�Aile ve Sosyal Hizmet-
ler Müdürlüğü, barın-
ma talebinde bulunan 
803 kadın ve 416 çocu-
ğun hizmetlerden fay-
dalandığı belirtildi. 3’te

bes üyeleri
grev yapıyor
�BeS üyeleri, iş bırakma eylemi 

başlattı. BeS Şube Başkanı dev-
rim Mol, mücadeleyi sürdüre-
ceklerini söyledi. 5’te

GÜVEN 
GÜNEŞ

alex hoca ile 
yollar ayrıldı
�AnTAlyA- 

sPor’DA, Trab-
zonspor’dan 
alınan 5-0’lık 
farklı mağlubi-
yet sonrasında 
Teknik Direktör 
Alex de Souza ile 
yollar ayrıldı. 7’de
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AlAnyA Kalesi Hisariçi 
Mahallesi’nde bulunan Mut-
fak Kültür Evi, yenilenen 
konseptiyle hizmete başla-
dı. Alanya Belediyesi’nden 
yapılan açıklamada, Mutfak 
Kültür Evi’nde vatandaşların 
Alanya’nın yemek kültürü-
ne dair hazırlanan sergileri 
görme imkanı bulduğu be-
lirtildi.  Sosyal Tesisler bün-
yesine katılan Mutfak Kültür 
Evi’nde vatandaşlar için me-
nüye etli kuru fasulye, pilav, 
ülübü piyazı, taratorlu fasul-
ye piyazı, sütlaç, kabak tatlı-

sı ve öksüz helvası gibi pek 
çok yöresel lezzet eklendi.

Tarihin içerisinde, doğay-
la iç içe vakit geçirmek is-
teyen vatandaşların uğrak 
noktası olan Mutfak Kültür 
Evi’nde Halk Kart uygulama-
sı geçerli olacak. Halk Kart 
ile ikameti Alanya’da olan 
vatandaşlar Mutfak Kültür 
Evi’nde; çay 5 lira, kahve 30 
lira, Gülüklü Çorba 90 lira, 
Ülübü Piyazı 70 lira, pilav 50 
lira gibi uygun fiyatlarla bu 
lezzetleri tadabilecek. 
ALANYA BELEDİYESİ / BÜLTEN 

AnTAlyA Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Muhittin Böcek, 
Organize Sanayi bölgesinde 
kurulan ve önceki dönem 

üretimi durdurulan prefabrik yapı 
elemanları tesisini yeniden faaliye-
te geçirdi. Büyükşehir Belediyesi şir-
ketlerinden AlDAŞ tarafından işleti-
len Prefabrik yapı Elemanları Tesisi, 2 
bin 500 metrekare kapalı alan olmak 
üzere toplamda 10 bin metrekarelik 
alana sahip.

2024 YILINDA 47 MİLYON                     
500 BİN TL’LİK SATIŞ

Prefabrik yapı Elemanları Tesisi’n-
de beton ve betonarme boru grup-
ları, taban, bilezik ve kapak grupla-
rı, beton bariyer, kutu menfez, duvar 
grubu, münferit ürün grupları, 3D 
katmanlı beton kent mobilya grubu 
olmak üzere toplam 278 kalem ürün 
imalatı gerçekleştiriliyor. İller Banka-
sı standartlarına uygun üretim yapı-
lan tek tesis olan Prefabrik yapı Ela-
manları Tesisi’nde 6 sene içerisinde 
yapılan iyileştirmeler ile üretim ma-
liyetleri azaltılırken üretim kalitesi 
ve miktarı yükseldi. Tesiste, 2024 yılı 

içerisinde 7 bin 715 metreküp üretim 
ile 47 milyon 500 bin Tl’lik satış ger-
çekleştirildi.

ÇOK KISA SÜREDE ÜRETİLİYOR

AlDAŞ Prefabrik yapı Elemanla-
rı Üretim Tesisi, 2023 yılı içerisinde 
kent mobilyaları üretiminde üretim 
teknolojisini genişletmek amacıyla 
sürdürdüğü çalışmalar kapsamında 
bünyesine 3D yazıcılar ile katmanlı 
beton üretim teknolojisini dahil eden 
Türkiye’deki 2. şirket oldu. 3D yazıcı 
teknolojisinin kalıp ve işçilik gerek-

tirmemesi ile geleneksel kalıplı ima-
latlara göre üretim verimliliği yük-
seltildi. 3D teknolojisiyle çok daha 
kısa sürede üretim gerçekleştirilerek 
enerji ve malzeme tasarrufu sağlanı-
yor. yeni teknolojiyle kavisli ve kes-
kin hatlı imalatlarda üretim kolaylı-
ğı sağlanıyor. Katmanlı beton üretim 
teknolojisiyle endüstriyel ve inşa-
at atıklarının da kullanılmasıyla geri 
dönüşümden elde edilen beton sarfi-
yatı azaltılarak, çevre dostu imalatlar 
elde ediliyor.  
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ / BÜLTEN 

KEpEz Belediyesi, park yenileme çalışmala-
rı kapsamında; Aktoprak Mahallesi Hacı Mes-
tan Caddesi üzerinde toplam alanı 4960 metre 
kare olan 2 semt parkını baştan sona yenile-
di. 2330 metrekare ve 2630 metrekare büyük-
lüğündeki iki parkın, mevsimsel şartlar ve 
yoğun kullanım nedeniyle zarar gören, yıpra-
nan alanları yenilenerek daha kullanışlı hale 
getirildi. Banklar ve masalar tamir edilip bo-
yanırken, eskiyen çöp kutuları yenileriyle de-
ğiştirildi.

BAŞTAN SONA YENİLENDİ

Oyun parkı kısmı ve park içinde-
ki basketbol sahalarını çevreleyen 
teller de onarılarak, boyandı. 
Uzayan çimler biçilirken, teh-
like oluşturan ağaç ve çalı 
dalları budandı. Parkın top-
raklaşan bazı bölümleri-
ne yeniden çim tohumu 
atıldı. yürüyüş alanları-
nın kırılan taş zeminleri 
ve bordürleri onarıldı. ye-
nileme çalışması ile her 
iki parkın kullanım alan-
ları daha güvenli hale ge-
tirildi. Ağaçların uzayan ve 
tehlike oluşturabilecek dal-
ları kesildi. Bakım ve buda-
ma çalışması sonucunda kesi-
len dallar kamyonlarla bölgeden 
taşınarak, budama çalışması sıra-
sında oluşan kirlilik temizlendi.

 KEPEZ’İN 68 MAHALLESİNDE 
YENİLENECEK

Kepez’de değişim ve dönüşümün başladığı-
nı belirten Başkan Mesut Kocagöz, çok sevdi-
ği çocukların daha güvenli bir şekilde parklar-
da oynayabilmesi için eskiyen park 
alanlarının yenilen-
diğini söy-
ledi. 

Başkan Kocagöz,  “Çocuklarımıza daha güven-
li oyun alanları oluşturmak için çalışıyoruz. 
yenileme çalışmalarıyla mahalle sakinleri-
mize daha temiz, güvenli ve kullanışlı alan-
lar sunmaya devam edeceğiz. Ekiplerimiz ça-
lışmalarını Kepez’in 68 mahallesinde bulunan 

her parkta titizlikle sürdüre-
cek” dedi. HABER 

MERKEZİ 

Büyükşehir Belediyesi 
kent moBilyası üretiyor

Büyükşehir Belediyesi şirketlerinden ALDAŞ tarafından 
işletilen Prefabrik Yapı Elemanları Üretim Tesisi’nde, 3D yazıcı 

katmanlı beton üretim teknolojisiyle kent mobilyaları üretiliyor

ANFAŞ’tan ilk toplantı
AntALyA Fuarcılık İşletme ve Yatırım 

A.Ş. (ANFAŞ) Yönetim Kurulu, 2025 
yılının ilk toplantısını tam kadro yaptı. 
Toplantıya, ANFAŞ Yönetim Kurulu 
Başkanı Ali Bıdı, yönetim kurulu üyeleri 
Adlıhan Dere, Cem Oğuz, Fatih Kabada-
yı, Ziya Özden Tezgel, Özgür Erdoğan 
ve Ahmet Çayır katıldı. 2024 yılının 
değerlendirmesinin yapıldığı toplantıda, 
2025 yılında yapılacak fuarlarla ilgili gö-
rüş alışverişinde bulunuldu. Geçen yılın 
başarılı geçtiğini belirten yönetim kuru-
lu, medyada çıkan olumsuz haberlerin 
kasıtlı çıkarıldığını ifade ederek, kamuo-
yunun da bunlara itibar etmediğine vur-

gu yaptı. Yönetimin uyumlu bir şekilde 
çalışmalarını sürdürdüğünü hatırlatan 
yönetim kurulu, yeni yapılacak fuarlarla 
ilgili çalışmaların devam ettiğine işaret 
edildi. ANFAŞ Yönetim Kurulu Başkanı 
Ali Bıdı, 28-31 Ocak tarihlerinde düzen-
lenecek ‘Uluslararası Gıda ve İçecek İh-
tisas Fuarı FoodProduct’ın bu yıl 31’inci 
kez yapılacağını belirterek, “Bu fuarın 
hazırlıklarını tamamladık. Önümüzdeki 
günlerde medya mensupları ile buluşa-
rak, fuarla ilgili detayla bilgi vereceğiz. 
Kent ekonomisine katkı sunan ANFAŞ 
olarak ülkemizin yeni yılını kutluyoruz” 
dedi.  HABER MERKEZİ 

Mutfak Kültür Evi 
hizmete başladı

Tarihi Alanya Kalesi’nde bulunan Alanya 
Belediyesi Mutfak Kültür Evi, hizmete 

başladı. Halk Kart uygulamasıyla 
ikameti Alanya’da olan vatandaşlar, 
uygun fiyatlardan yararlanabiliyor

kepez Belediyesi
parkları yeniliyor
Kepez Belediyesi, Aktoprak Mahallesi Hacı Mestan Caddesi üzerinde bulunan 
2330 metre ve 2630 metre kare büyüklüğündeki iki parkı baştan sona yeniledi
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Keskin Yayıncılık Reklam
Org. İnş. Tur. San. Tic. Ltd. Şti. adına

İmtiyaz Sahibi 
Uğur KESKİN

Sorumlu Yazıişleri Müdürü
İhsan COŞKUN

Görsel Yönetmen
Ogün KOÇAK

Baskı: Arslan Güneydoğu Gazetecilik
Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. No: 90 Muratpaşa/ ANTALYA

Bayi Satış Fiyatı: 5 TL - Resmi İlan st x cm fiyatı: 185 TL
Yıllık abone bedeli 7.000 TL (KDV DAHİL)

Bu gazete basın ve ahlak ilkelerine uymaya söz vermiştir. 
Köşe yazarları yazdıkları yazılardan kendileri sorumludur.

İdare Adresi:
Deniz Mahallesi Konyaaltı Caddesi 132. Sokak 

Arat Apt. No: 2/3 Muratpaşa / ANTALYA
İletişim:  (242) 243 30 00 (Pbx.) 

Fax:  (242) 243 30 02
e-mail: antalyaekspres1@gmail.com

Abone Dağıtım: MET Kurye 0242 244 47 19

Yıl: 42

Kuruluş Tarihi: 12 Aralık 1983 / Kurucusu: Cevat ALP

UETS: 15010-10482-69502

Sayı: 14145
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MANAVGAT’TA Mehmet Ağırdaş’ın kullandığı 07 BZC 
828 plakalı otomobil ile İbrahim Sözen Caddesi’nde seyir 
halindeki Erkan Keskin’in kullandığı 07 BHA 322 plakalı 
motosiklet çarpıştı. Çarpışmanın etkisiyle motosiklet sürü-
cüsü Erkan Keskin ve motosiklette yolcu olarak bulunan 
Nurgül Azizkhanova yaralandı. İHA

Manavgat’ta trafik kazası

Kuzey Kıbrıs Türk 
Cumhuriyeti Kuru-
cu Cumhurbaşka-
nı Rauf Raif Denk-

taş’ın vefatının 13. yıl 
dönümü ve Türk Mukave-
met Teşkilatı lideri Dr. Fazıl 
Küçük’ün vefatının 41. yıl 
dönümü dolayısıyla anma 
töreni düzenlendi. Kıbrıs 
Türk Kültür Derneği Antal-
ya Şubesi koordinesinde 
gerçekleştirilen tören say-
gı duruşu ve İstiklal Marşı 
ile başladı. Daha sonra Rauf Raif Denk-
taş ve Dr. Fazıl Küçük’ün, Kıbrıs Türk 
halkının bağımsızlık mücadelesi uğru-
na verdiği emekler ve gösterdikleri fe-
dakârlıklar hatırlatılarak her iki lider 
dualarla yâd edildi. Kıbrıs Şehitleri Par-
kı’nda gerçekleştirilen anma törenine 
Antalya Valisi Hulusi Şahin, Muratpa-
şa Kaymakamı İhsan Kara, Muratpa-
şa Belediye Başkanı Ümit Uysal, KKTC 
Antalya Başkonsolosu Aslı Erkmen, 3. 
Piyade Eğitim Tugayı Komutanı Piyade 
Albay Hüseyin Yılmaz, Kıb-
rıs Türk Kültür Derneği An-
talya Şube Başkanı Vural 
Önal, Türkiye Muharip Ga-
ziler Derneği Antalya Şube 
Başkanı Emekli Albay Zey-
nel Abidin Sezer, STK tem-
silcileri, gaziler ve vatandaş-
lar katıldı.

BAĞIMSIZLIK VE 
ÖZGÜRLÜK

Törende yaptığı konuş-
mada Rauf Raif Denktaş ve 
Dr. Fazıl Küçük’ün hayatla-
rını Kıbrıs davasına ve Kıb-
rıs Türklerinin haklarına adadıklarını 
ifade eden Vali Şahin, “Türk milleti için 
en önemli olan şey, bağımsızlık ve öz-
gürlüktür. Her Türk vatandaşının ortak 
hissiyatı budur. Cumhuriyetimizin ku-

rucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk, 
‘İstiklal ve Cumhuriyet, benim karak-
terimdir.’ sözleri ile bunu açıkça be-
lirtmiştir. Dr. Fazıl Küçük ve Rauf Raif 
Denktaş, hayatlarını Kıbrıs Türk da-

vasına vakfettiler. Bugün, Kuzey Kıb-
rıs Türk Cumhuriyeti, dünyanın onurlu 
devletleri arasında yer alıyorsa, bunu 
o büyük davaya inanan kahramanla-
ra borçluyuz.” dedi. Kuzey Kıbrıs Türk 

Cumhuriyeti ile Türk dünyası arasın-
daki kardeşlik bağının her zaman de-
vam edeceğini belirten Vali Şahin, “Ku-
zey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti her geçen 
yıl daha da güçlenmekte ve büyümek-
tedir. İnanıyorum ki çok kısa bir süre 
içerisinde Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuri-
yeti’nin diğer ülkeler tarafından tanın-
dığı, haksız ambargoların kaldırıldığı 
günleri göreceğiz. Başta Türkiye olmak 
üzere Türk dünyasının desteği, Kuzey 
Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’nin arkasında 
dimdik durmaktadır. Bu dava sadece 
Kıbrıs Türk halkının değil, bütün Türk 
dünyasının davasıdır ve öyle kalacak-
tır” ifadelerine yer verdi. İHA

İkİ önemlİ lİder 
AntAlyA’dA Anıldı
Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’nin Kurucu Cumhurbaşkanı Rauf Raif Denktaş ve Türk Mukavemet 
Teşkilatı lideri Dr. Fazıl Küçük’ün, ölüm yıl dönümü dolayısıyla Antalya’da anma töreni düzenlendi AnTAlYA’DA Aile ve Sosyal Hizmet-

ler İl Müdürlüğü, 6284 sayılı Ailenin Ko-
runması ve Kadına Karşı Şiddetin Ön-
lenmesine Dair Kanun kapsamında yıl 
boyunca toplam 20 bin 370 tedbir ka-
rarı alarak işlem gerçekleştirdi. Bu ka-
rarların 6 bin 547’sini koruyucu tedbir-
ler, 13 bin 823’ünü ise önleyici tedbirler 
oluşturdu. Kolluk kuvvetlerinden Mü-
dürlüğe yansıyan 14 bin 305 değer-
lendirme formu üzerinde işlem yapıl-
dı. Mahkemeler tarafından toplamda 
239 gizlilik kararı verilirken, bunlardan 
153’ü aktif olarak takip edilmeye de-
vam ediyor. Elektronik kelepçe uygu-
lamaları kapsamında ise emniyet bi-
rimlerinden 16 bekleyen ve 14 aktif; 
jandarma birimlerinden 3 bekleyen ve 
13 aktif olmak üzere toplam 27 elekt-
ronik kelepçe kararı aktif durumda bu-
lunuyor. Yıl boyunca ise toplamda 206 
elektronik kelepçe kararının alındığı 
açıklandı.

GEREKLİ İŞLEM UYGULANDI

Antalya’da barınma talebinde bulu-
nan 803 kadın ve 416 çocuk, ilgili bi-
rimlerin hizmetlerinden faydalandı. Eşe 
karşı işlenen suçlarla ilgili olarak ise yıl 
boyunca 846 işlem gerçekleştirildi. Alo 
183 Çağrı Merkezi üzerinden yapılan 
322 başvuru değerlendirilirken, CİMER 
üzerinden yönlendirilen 75 başvuruya 
da gerekli işlemler uygulandı. Basın ha-
beri işlemleri kapsamında ise toplam-
da 20 haber kayda alındı. Eğitim ve far-
kındalık çalışmalarına da önem veren 
Antalya Aile ve Sosyal Hizmetler Mü-
dürlüğü, yıl içinde 15 farklı eğitim prog-
ramı düzenleyerek toplam 722 kişiye 
ulaşmayı başardı. Ayrıca, kuruluşta ba-
kım sonrası rehberlik hizmeti sunulan 
kişi sayısının 28 olduğu açıklandı. An-
talya Aile ve Sosyal Hizmetler Müdür-
lüğü, kadına yönelik şiddetin önlenme-
si ve toplumsal farkındalığın artırılması 
amacıyla çalışmalarını kararlılıkla sür-
dürmeye devam ediyor. İHA

Kadına yönelik şiddetle
mücadele devam ediyor

ŞEHİTlErİN ruhuna atfen 
duaların ardından programda ko-
nuşan İlker Arslan, “Şanlı tarihi-
miz, kahraman şehitlerimizin ve 
gazilerimizin mübarek kanlarıyla 
ve destansı mücadelesiyle yazıl-
dı” dedi. Arslan, “Bugün burada, 
Türk Milletinin kahraman evlat-
larının, canını vatan uğruna feda 

eden aziz şehitlerimizin ema-
netleri, gazi olmuş yiğitlerimiz 
ve onların değerli ailelerinin bir 
arada olduğu bu kutlu ortamda 
sizlerle beraber olmanın büyük 
onurunu yaşıyorum. Bugün biz 
bu onuru, şehitlerimizden bizlere 
emanet kalan gurur ve kıvancı 
paylaşmak için bir aradayız. 

‘Vatan sağ olsun’ diyerek gözünü 
bile kırpmadan yurdumuza, 
bayrağımıza, bağımsızlığımıza 
sahip çıkan aziz şehitlerimize ve 
kahraman gazilerimize, ‘sayeniz-
de vatan sağ, milletimiz salim ve 
selamette’ demek için ve min-
nettarlığımızı bildirmek için hep 
beraberiz” dedi.  DHA

Emniyet Müdürü İlker Arslan ile Polis Eşleri Derneği Antalya Şube Başkanı 
olan eşi Melek Arslan ev sahipliğinde, teşkilat mensuplarının katılımıyla 
şehit aileleri, gaziler ve aileleri onuruna yemek programı gerçekleştirildi

Şehit yakınları ve 
gaziler buluşması

Kazayı burunları 
kanamadan atlattılar

MURATPAŞA’DA gerçekleşen kazada 3 araç 
hurdaya döndü. Kaza, saat 23.30 sıralarında 
Antalya’nın Muratpaşa ilçesi Kızılırmak Cad-
desi ile Köroğlu Caddesi kesişiminde bulu-
nan ışık sisteminin olduğu kavşakta meyda-
na geldi.

Edinilen bilgiye göre, Kızılırmak Cadde-
si üzerinde seyir halindeki Eren Ü. idaresin-
deki 09 RZ 927 plakalı Fiat marka otomobil, 
Karacaoğlan Caddesi’nden, Köroğlu Caddesi 
istikametine gitmekte olan ve sürücüsü öğ-
renilemeyen 07 PY 388 plakalı araç ile çarpış-
tı. Çarpışmanın şiddetiyle direksiyon hakimi-
yetini kaybeden Eren Ü., yol kenarında park 
halindeki 07 FOG 93 plakalı Fiat marka ara-
ca çarptı.

Kazayı gören diğer sürücülerin ihbarı ile 
olay yerine itfaiye, polis ve sağlık ekipleri 
sevk edildi. Eren Ü. ve 07 PY 388 plakalı ara-
cın ismi öğrenilemeyen sürücüsü kazayı bu-
runları bile kanamadan atlattı. Sürücüler 
olay yerine gelen sağlık ekiplerinin yardım 
teklifini, sağlık durumlarının iyi olduğunu 
belirterek kabul etmedi. Yoldan geçen diğer 
araç sürücüleri kaza nedeniyle yola saçılan 
araç parçaları nedeniyle güçlük yaşarken, yol 
vatandaşlar ve polis ekipleri tarafından te-
mizlendi. İHA

Trafik kazasında 
biri park halinde 

olmak üzere 3 
araç hurdaya 

döndü. Ortalığın 
savaş alanına 

döndüğü kazada 
araç sürücüleri 

kazayı 
burunları dahi 

kanamadan 
atlattı
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Yurttan
kısa kısa

İstanbul’da 
ihale yolsuzluğu

İSTANBUL’DA, ‘Aziz İhsan Aktaş’ 
liderliğinde yönetilen çıkar amaçlı suç 
örgütünün belediye başkanlarına ve 
belediyelerin üst düzey yöneticilerine 
rüşvet vermek suretiyle ihale süreç-
lerini organize ettiği, ihaleleri kendi 
firmalarının almasını sağladığının 
tespit edilmesiyle başlatılan soruştur-
ma kapsamında 47 şüpheli hakkında 
gözaltı kararı verildi. 

İzmir’de internet 
yayıncısı gözaltında

İZMİR Karşıyaka Cumhuriyet Başsav-
cılığı tarafından başlatılan soruşturma 
kapsamında sosyal medya yayıncısı 
K.B.D. hakkında ‘Halkı kin ve düşman-
lığa tahrik veya aşağılama’, ‘Atatürk 
aleyhine işlenen suçlar’ ve ‘Kişinin 
hatırasına hakaret’ suçlamalarıyla 
gözaltı kararı verildi. Kararın ardından 
şüpheli polis ekipleri tarafından evinde 
yakalanarak gözaltına alındı.

Manisa merkezli 
3 ilde operasyon

İÇİŞLERİ Bakanı Ali Yerlikaya, Manisa 
merkezli 3 ilde DEAŞ terör örgütüne 
yönelik düzenlenen ‘Gürz-38’ operas-
yonlarında gözaltına alınan 23 şüphe-
liden 13’ünün tutuklandığını duyurdu. 
10 şüpheli hakkında ise adli kontrol 
kararı verildiğini ifade eden Yerlikaya, 
“Cumhuriyet başsavcılıklarımızı ve 
operasyonları gerçekleştiren kahraman 
polislerimizi tebrik ediyorum” dedi.

Konya’da avukata 
15 yıl ceza istemi

KONYA’DA otomobilin bagajında 
30 bin uyuşturucu hapla yakalanıp 
tutuklanan avukat Abdülkadir İnci 
(46) ve yanındaki arkadaşı İlknur Çi-
çek (34) hakkında ‘Uyuşturucu veya 
uyarıcı madde ticareti yapma veya 
sağlama’ suçundan 15 yıldan 30’ar 
yıla kadar hapis cezası istemiyle ha-
zırlanan iddianame, 5’inci Ağır Ceza 
Mahkemesi tarafından kabul edildi. 

53 kişi ölmüştü 
faili yakalandı!

MİLLİ İstihbarat Teşkilatı 

(MİT) ve Hatay İl Emniyet Mü-

dürlüğü’nün düzenlediği ortak 

operasyonda, Reyhanlı’da 2013 

yılında gerçekleşen terör saldı-

rısının faillerinden Muhammed 

Dib Koralı, Suriye’de yakalandı. 

Hatay’ın Reyhanlı ilçesinde 11 

Mayıs 2013’te meydana gelen 2 

ayrı bombalı terör saldırısında 

53 kişi hayatını kaybetmiş, çok 

sayıda kişi yaralanmıştı.

Edip Akbayram 
yoğun bakımda

SANATÇI Edip Akbayram (75), 

düşme sonucu geçirdiği kaza 

sonrasında İstanbul Kadıköy’deki 

Haydarpaşa Numune Eğtim ve 

Araştırma Hastanesi’ne kaldırıla-

rak tedavi altına alındı. Tedavisi 

yoğun bakımda devam eden 

Akbayram’ın sağlık durumunun 

ciddiyetini koruduğu öğrenilirken 

yoğun bakım süreci ve entübe sü-

recinin devam edeceği belirtildi.

Ayşe Barım’a 
yurtdışı yasağı

İSTANBUL Cumhuriyet Başsav-

cılığı’nca, Serenay Sarıkaya ve bazı 

sanatçıların menajerliğini yapan 

Ayşe Barım hakkında sosyal med-

yadaki iddialar nedeniyle gerçeğin 

ortaya çıkarılması için 10 Ocak’ta 

re’sen soruşturma başlatıldı. So-

ruşturma kapsamında dün Barım 

hakkında yurt dışına çıkış yasağı 

ve adli kontrol tedbiri uygulanma-

sına karar verildiği öğrenildi.

DHA-İHA

Demre’deki Myra 
antik kentinin 
üstünde bir 

kale durur. Arkeoloji 
literatüründe ‘Akropol’ 
diye anılır burası. Yani 
‘yüksek kent’. Myra 
antik kentine gidip gel-
dikçe bu kaleye bakıp, 
bakıp yutkunuyorduk. 
Birkaç kez çıkmaya 
heves ettik, ama fırsat 
olmadı, zaman kal-
madı filan. Bu hafta 
sonu Myra taraflarına 
doğru bir gidelim dedik 
yine. Akropole çıkma-
ya kesin niyetliydik. 
Fakat yolunu izini bilmiyoruz. Kim bilir, kim 
bilir? CHP’nin eski il başkanı Nusret Bayar bilir. 
Adam doğma büyüme Demreli. Ara-
dım Nusret Bayar’ı, “Birlikte çıkarız” 
dedi.

‘NUSRET BAYAR ÇIKARTAMAZ’

Planladık, gittik. Myra girişinin 
karşısında bir otoparka bıraktık araç-
ları, Nusret Bayar’ı bekliyoruz. Mekan 
sahibiyle sohbet ediyoruz. Myra antik 
kentinin olduğu mahallenin adı Alakent. 
Nusret Bayar da bu mahallenin çocuğu. 
Mekan sahibi iyi tanıyor. “Bizi akropole 
çıkartacak” dedi sarp kayalığa bakarak. 

“O çıkartamaz sizi” 
dedi mekancı. Vay! 
Hatta el yükseltip, 
“Hayatı boyunca hiç 
çıkmamıştır oraya” 
diye ateşledi ortamı. 
Nasıl ya? “Ben günde 
iki defa çıkardım oraya 
yakına kadar, onu hiç 
görmedim” diye sür-
dürdü muhabbeti.

45 YIL SONRA           
İLK KEZ ÇIKTI

Neyse, geldi Nusret 
Bayar. Anlattık mu-
habbeti. Güldü. Yol 
üzerinde Alakent 

İlkokulu var. “Buradan mezunum ben. Okula 
gitmeden keçileri akropole doğru sa-

lardık, ders boyunca da gözümüz dağda olurdu. 
Zil çalar çalmaz keçileri toplamaya koşardık. 
Çocukluğumuz buralarda geçti” diye anlattı. 
Fakat 45 yıldır o da çıkmamış kaleye. Önümüze 
düştü, onun rehberliğinde çıktık. Doyumsuz bir 
manzara eşliğinde sohbet ettik zirvede. Zor bir 
yol değil, kaleye kadar tırmanan bir patika var. 
Fakat biraz uzun sürüyor tabii. Yer yer antik yo-
lun izleri duruyor. Kayaya oyulmuş basamaklar 
binlerce yıldır yol veriyor ziyaretçilere. 

‘OFF THE RECORD’ SİYASET

Siyaset konuştuk doğal olarak. Görevden 
alınma sürecini anlattı. ‘Off the record’, yani 
‘kayıtdışı’ bir konuşmaydı. İlginç bilgiler, de-
taylar verdi Nusret Bayar, fakat izni olmadığı 
için aktaramam. Sohbetin Demre bölümü ise 
kamuya açık… İlçedeki Aziz Nikolaos Kilisesi, 
yani halk tarafından Noel Baba Kilisesi diye 
bilinen ören yeri her yıl ziyaretçi rekoru kılıyor. 
Bu ziyaretçilerin ağırlığı Rus… Fakat ilçede 
konaklayan turist çok az. Seyahat acentaları 
birkaç saatliğine getirip götürüyorlar turistleri. 
Demre bu turist kitlesini elinde tutacak, vakit 
geçirtecek, konaklatacak hem tesislere, hem 
de mantaliteye sahip değil. O yüzden gelen 
ziyaretçiler Demre’ye para bırakmıyor. Demre 
onları daha fazla ağırlayamıyor. Mesela bu 
anlattığımız akropol, geçmiş yıllarda, Ertuğrul 
Günay’ın bakanlığı döneminde aydınlatılmış. 
O aydınlatma tertibatı, spotlar, lambalar hurda 
vaziyetinde duruyor etrafta. Onaran, yenile-
yen olmamış. Akropol karanlık artık…

NuSREt BAYAR’ı BulDuM

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

BüYüKŞEHİR Beledi-
ye Meclis toplantısı 
gerçekleştirildi. Top-
lantıya Büyükşehir 

Belediye Başkanı Muhittin 
Böcek başkanlık etti. Toplan-
tıda 133 gündem maddesi karara bağ-
ladı. Meclis toplantısının açılış konuş-
masını yapan Başkan Muhittin Böcek, 
2025 yılının başarı dolu bir yıl olması-
nı dileyerek “2024 yılı bizim açımızdan 
başarı dolu bir yıl oldu. Büyükşehir’de 
kurulduğu günden beri üst üste ikinci 
dönemi kazanmamıza vesile oldunuz. 
Ayrıca 19 ilçe belediye başkanı arkada-
şıma ve meclis üyelerine de başarılar 
diliyorum. 2024 yılını acısıyla tatlısıyla 
kapattık. Bugün 2025 yılının ilk meclis 
toplantısındayız. 2025 yılı size, ailenize, 
ülkemize, ilçelerimize ve tüm hemşeh-
rilerimize sağlık, mutluluk, huzur, barış 
ve başarılar getirsin. 2024 yılında ver-
miş olduğunuz destekleriniz için çok 
teşekkür ediyorum. Hep birlikte yine 
azimle gururla 2025 yılını tamamlaya-
cağız. Alacak olduğumuz kararlarımı-
zın Antalya’mıza hayırlı olmasını dili-
yorum” dedi. 

HERKESİN BAŞKANI

2025 yılında da Antalya için azim-
le çalışmaya devam edeceklerini söy-
leyen Başkan Böcek, “Herkesin başka-
nı olmaktan bir an olsun vazgeçmeden 
yürüyeceğim. Birlikte yürümeye de-

vam edeceğiz. Yıllık yapmamız gere-
kenlerle ilgili A’dan Z’ye her şeyi pay-
laştım. Her şeyi paylaşmaktan hiç 
vazgeçmeyeceğim. Hep beraber 19 ilçe 

belediye başkanı arkadaşımla çalışaca-
ğız. Bu hafta İbradı, Gündoğmuş ve Ak-
seki Belediye Başkanlarımı ziyarete gi-
diyorum. Orada da bizim insanlarımız 

yaşıyor. Hiçbir kimseyi ötekileştirme-
den, oradaki muhtarlarımızla vatan-
daşlarımızla görüşmelerimize devam 
edeceğiz. Antalya hepimizin” dedi.    

BAşKAn Muhİttİn BöcEK MEclİstEn sEslEndİ:

2025 yılında da 
çalışmaya devam
Büyükşehir Belediye Meclisi 2025 yılının ilk toplantısını gerçekleştirdi. 

Başkan Böcek, 2024’ün başarılarla dolu bir yıl olduğunu belirterek, 2025 
yılında da Antalya için azimle çalışmaya devam edeceklerini söyledi

GÜVEN 
GÜNEŞ

Bilim Üniversitesi uzay hedefi koydu
ANTALYA Bilim üniversitesi, 10 Ocak Çalı-

şan Gazeteciler Günü dolayısıyla düzenledi-
ği etkinlikte, basın mensuplarını kampüsünde 
ağırladı. Etkinlik, Rektör Prof. Dr. Semih Eker-
cin’in ev sahipliğinde düzenlendi. Programa, 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Emine Şen Tunç, 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Mehmet Aktan, 
Rektör Danışmanı Dr. Öğr. üyesi Murat Kaplan 
ve üniversite Genel Sekreteri Çağatay Aslan 
katıldı. Etkinlik kapsamında basın mensupları 
için üniversite yönetimi eşliğinde kampüs turu 
gerçekleştirildi. Tur sırasında üniversite yöne-
timi, üniversitenin eğitim vizyonu, araştırma 
projeleri ve geleceğe yönelik hedefleri hakkın-
da bilgilendirmelerde bulundu.

TÜRKİYE UZAY AJANSI İLE İŞ BİRLİĞİ

Rektör Prof. Dr. Semih Ekercin, 2025-2026 

güz döneminde Türkiye Uzay Ajansı iş birliğiy-
le uzay istasyonlarında çalışacak görevli ye-
tiştirme alanında bir program açma hedefleri 
olduğunu belirtti. Rektör Ekercin, “Uzay çalış-
maları kapsamında yalnızca astronot yetiş-
tirmek değil, uzay istasyonlarında çalışacak 
görevlilerin yetiştirilmesi de önemli. Biz de üni-
versite olarak, uzay istasyonlarında çalışacak 
görevlilerin yetiştirilmesi konusunda ihtiyaç 
duyulan tüm eğitimi verebilecek durumdayız. 
Bu kapsamda bu programı üniversitemize ka-
zandırmak istiyoruz” dedi. Bu hedeflerini Tür-
kiye Uzay Ajansı Başkanı ile paylaştıklarını ve 
olumlu geri dönüş aldıklarını aktaran Rektör 
Ekercin, “Önümüzdeki günlerde bir heyetle gö-
rüşme gerçekleştireceğiz. Bu alanda bir prog-
ram açma ve eğitim altyapımızın yeterliliği bi-
zim için oldukça önemli” diye konuştu. DHA
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Dünyadan 
kısa kısa

AB’den iki ülke 
için yardım paketi

AVRUPA Birliği (AB) Eşitlik, Hazırlık ve 
Kriz Yönetiminden Sorumlu Komisyon 
Üyesi Hadja Lahbib, Ukrayna’ya 140 
milyon avro ve Moldova’ya 8 milyon 
avro değerinde insani yardım paketi 
verileceğini duyurdu. Lahbib açıklama-
sında, “148 milyon avroluk yeni insani 
yardım fonumuz, ihtiyaç duydukları 
anda Ukraynalıların yanında olduğu-
muzun daha güçlü bir kanıtıdır” dedi. 

Los Angeles’ta 
ölü sayısı arttı!

ABD’NİN California eyaletindeki Los 
Angeles şehrinde 6 gün önce başlayan 
orman yangınları sürerken felaketin 
bilançosu ağırlaşmaya devam ediyor. 
Los Angeles Adli Tıp Kurumu’ndan 
yapılan açıklamaya göre, Palisades 
Yangını’nda 8, Eaton Yangını’nda ise 
16 kişinin hayatını kaybetmesiyle 
ölü sayısı 24’e yükseldi. 16 kişinin ise 
kayıp olduğu açıklandı.

Netanyahu ve 
Biden görüştü

ABD Başkanı Joe Biden ile İsrail 
Başbakanı Binyamin Netanyahu bir 
telefon görüşmesi gerçekleştirdi. Gö-
rüşmede Gazze Şeridi’nde ateşkese ve 
esirlerin serbest bırakılmasına yönelik 
müzakerelerin ele alındığını ifade edil-
di. ABD Ulusal Güvenlik Danışmanı 
Jake Sullivan ise yaptığı açıklamada, 
tarafların anlaşmaya varmaya ‘çok 
çok yakın’ olduklarını belirtti. 

Hırvatistan’da 
sonuç açıklandı

HIRVATİSTAN Devlet Seçim Komis-
yonu (DIP), cumhurbaşkanlığı seçimi 
oylarının yüzde 98’ine yakınının sa-
yılmasıyla birlikte Sosyal Demokrat 
Parti (SDP) tarafından desteklenen 
mevcut Cumhurbaşkanı Zoran 
Milanovic’in oy oranının yüzde 74,5 
olduğunu açıkladı. İktidar partisi 
Hırvat Demokratik Birliği’nin (HDZ) 
desteklediği Dragan Primorac’ın oy 
oranı ise yüzde 25,5’te kaldı.

Brezilya’da 
toprak kayması

BREZİLYA’DA şiddetli yağışlar 

sel ve toprak kaymasına yol açtı. 

Minas Gerais eyaletine bağlı 

Ipatinga kentinde meydana 

gelen toprak kaymasında 8 

yaşındaki bir çocuğun da arala-

rında bulunduğu 10 kişi hayatını 

kaybetti. Yetkililer, 1 kişinin 

kayıp olduğunu bildirdi. Minas 

Gerais eyalet Valisi Romeu Zema 

yaptığı açıklamada, ‘kurbanlarla 

dayanışma’ mesajı paylaştı.

Suriyelilerden 
Erdoğan’a çağrı

SURİYE’NİN Başkenti Şam’ın 

kalbi Emevi Meydanı’nda Türki-

ye ve Suriye bayrakları taşıyan 

bir grup, Cumhurbaşkanı Recep 

Tayyip Erdoğan’a Suriye’ye 

gelmesi için çağrıda bulundu. Su-

riyeliler, “Cumhurbaşkanımız Re-

cep Tayyip Erdoğan, Ayasofya’da 

namaz kıldığımız gibi Emevi Ca-

mii’nde de sizinle namaz kılmak 

istiyoruz” yazılı pankart açtı.

Japonya’da 
deprem oldu

JAPONYA’DA merkez üssü 

Hyuga-nada Denizi açıklarında 6,9 

büyüklüğünde deprem meydana 

geldi. Japonya Meteoroloji Ajan-

sı’ndan (JMA) yapılan açıklamada, 

sarsıntının yerel saat ile 21.19’da 

30 kilometre derinlikte kaydedil-

diği bildirildi. Depremin ardından 

Kochi ve Miyazaki eyaletleri için 

tsunami uyarısı yapılırken Hyu-

ga-nada Denizi açıklarında artçı 

sarsıntılar yaşandı. 

DHA-İHA

Rahmetli Cumhurbaşkanı Turgut Özal’ın 
seçim propagandası olan Orta Direk kav-
ramı, genellikle burjuva kesimi ile işçi sını-

fı ve alt sınıf arasındaki grubu tanımlıyordu. En 
yüksek geliri alan gurupla, en düşük gelir guru-
bu arasındaki kesim. Özal’ın amacı orta direği 
güçlendirmekti, oysa vahşi piyasa ekonomisi 
zenginleri daha da zengin yaparken bu ekono-
miye ayak uyduramayan orta direği yok etti.

Sosyologlara göre, ülkeden ülkeye farklılık 
göstermekle birlikte Orta Direk iyi bir kavram! 
Toplanan vergi gelirlerinin önemli bölümü bu 
kesimden toplanıyordu. Ekonomiyi dengede 
tutan bir güç yani. Üniversite mezunu, görece 
yüksek ücret alan ve lüks tüketimde bulunan 
kişilerden oluşan Orta Direk hem sosyolojik 
açıdan hem de ekonomik açıdan olmazsa ol-

maz bir topluluk. Ekonomisi düzgün ülkelerde 
bu böyle de bizim ülkede öyle değil. 

Son yıllarda bizim Orta direğin çöktüğünü 
görüyoruz. Ayıp değil ya, ben içine düşürül-
düğüm durumdan sıkıldım. Kendimden örnek 
göstereyim; 

Örneğin ben birkaç yıl öncesine kadar Orta 
Direk bir vatandaştım, alım gücüm son 10 yılda 
giderek azaldı ve dibe düştü, Orta Direk kaza-
nımlarının tümünü kaybettim. Ne bir restorana 
ne de bir müzik dinletisine gidebiliyorum. Lüks 
tüketimim olmadığı gibi torunlarıma bayram 
yaklaştıkça 200’er lira veremeyecek duruma 
geldiğime üzülüyorum.

Son yıllarda orta gelir gurubunda olan pek 
çok vatandaşın da düşük gelir grubu ve yoksul-
luğa doğru itildiğini görüyorum. 

Benim de şahit olduğum çok uzun yıllar 
boyunca bu kesim içinde yer alan yüksek 
okul mezunu, doktor, mühendis, genel 
müdür olan arkadaşlarımın çoğu eğlen-
ce, kültürel harcamalar, tatil gibi çağdaş 
yaşam gereklerinin önemli bir bölümünü 
yerine getiremiyorlar. Oysa bu insanlar 
tiyatroya giderdi, dışarıda yemek yerlerdi, 
hatta arabalarını üç dört yılda bir değişti-
rirlerdi, çocuklarını kolejlerde okuturlardı. 

O insanlar şimdi özel okul ücretleri yüzde 100 
arttığı için çocuklarını ya devlet okullarına ver-
mekteler. 

Yağmur gibi gibi yağmaya devam eden 
zamlar, hele her şeyin fiyatını etkileyen kamu 
zamları bu şiddetiyle devam ederse Orta dire-
ğin büyük çoğunluğunun yoksulluk, hatta açlık 
sınırının altına düşmesi de kaçınılmazdır.

Bir yerden bir yere gitmenin, yani anayasal 
bir hak olan seyahat özgürlüğünü gerçekleştir-
menin bile lüks hale geldiği, beslenmenin yeri-
ni doyma kavramının aldığı ve artık hiçbir şeye 
hayret edemediğimiz dönemlerden geçiyoruz.

Yoksulluk yayılmakta.
Toplumsal huzur kaçmaktadır.
Dikkat!

Fahrettin 
HEPKESKİN

Ortak direk 
çöktü!

ANTALYA’DA kamu 
çalışanları, bağlı ol-
dukları sendika ve 
konfederasyonlar 

ile iş bırakma eylemi gerçek-
leştirdi. Aydın Kanza Parkı’n-
dan bir araya gelen kamu çalışanları 
Cumhuriyet Meydanı’na kadar ellerin-
de bayraklar ve pankartlarla yürüyüş 
düzenledi. Geniş güvenlik önlemleri-
nin gölgesinde gerçekleşen basın açık-
lamasını, toplanan kalabalık adına Bir-
leşik Kamu-İş Konfederasyonu Antalya 
İl Başkanı Sadık Acar yaptı. Yürüyüş 
sonrasında konuşan Birleşik Kamu-İş 
Konfederasyonu Antalya İl Başkanı Sa-
dık Acar TÜİK’in vatandaşın emeğini 
sömürdüğüne vurgu yaparak bu duru-
mu kabul etmediklerini ifade etti.  

BU DÜZEN SÜRDÜRÜLEMEZ

Türkiye İstatistik Kurumu’nun (TÜİK) 
açıkladığı yüzde 44,38’lik yıllık enflas-
yon oranının gerçeklerle bağdaşmadı-
ğını belirten Sadık Acar, “Halkı yanıl-
tan bu sahte rakamlarla bizleri sefalete 
mahkûm etmeye çalışanlara karşı sus-
mayacağız. Yalanlarla örülmüş bu 
sistemin illüzyonunu reddediyoruz. 
Kamu emekçilerinin maaşlarına yüz-
de 11,54 gibi trajikomik bir zam uygu-
lamak, alın terimize ve emeğimize ya-
pılmış büyük bir hakarettir. Üstelik bu 
hakaret yalnızca kamu emekçilerini 
değil, toplumun geniş kesimlerini de 
derinden yaralamaktadır. Ekonomik 
krizle her gün biraz daha ağırlaşan ha-
yat koşulları, temel ihtiyaçlarımızı bile 

karşılayamayacak duruma gelmemize 
yol açmıştır. Açlık sınırında yaşamaya 
zorlanan milyonlar olarak, bu düzenin 
sürdürülemez olduğunu haykırıyoruz” 
dedi.

YÜZDE YÜZ ZAM TALEBİ

Sadık Acar, “Ancak, en düşük me-
mur maaşına yüzde 100 zam yapılma-
sıyla insan onuruna yaraşır asgari bir 
ücret seviyesine ulaşılacaktır. Asga-
ri ücret işçi sendikaları ve konfederas-
yonlarının söz sahibi olduğu bir komis-
yon tarafından belirlenmelidir. Ayrıca, 
halkın sırtına yüklenen adaletsiz vergi-

ler, emekçinin alın terine yapılan açık 
bir gasp haline gelmiştir. Vergi adale-
ti sağlanmalı, ücretli çalışanların ver-
gi dilimi yüzde 15’e sabitlenmeli, temel 
ihtiyaçlara uygulanan dolaylı vergiler 
kaldırılmalıdır. Bunların yanında yan-
daş sendikaların dilenci gibi refah payı 
talebine karşı, gerçek bir toplu sözleş-
me mutabakatı sağlanmalıdır. Ala-
cağımız her zam taban aylığımıza ve 
emekliliğimize yansıtılmalıdır” diye 
konuştu.

BU YANLIŞTAN DÖNÜN 

Başkan Acar “Artık sessiz kalma za-

manı değildir. Bugün üretimden ge-
len gücümüzü kullanarak, 1  günlük 
iş bırakma eylemini gerçekleştiriyo-
ruz. Bu, yalnızca kamu emekçilerinin 
değil, toplumun her kesiminin müca-
delesidir. Bu mücadele, insanca bir ya-
şam, adil bir gelir dağılımı ve halkın re-
fahını önceleyen bir düzen içindir. Bu 
burada bitmeyecektir, taleplerimizin 
dikkate alınmaması durumunda tüm 
emekçiler ile genel grevin örgütlenme 
sürecinde etkili olacağımızı kamuoyu-
na buradan ilan ediyoruz. Hükümeti 
bu yanlışlardan acilen dönmeye davet 
ediyoruz” dedi. 

BÜRO Emekçileri Sendikası (BES) An-
talya Şubesi üyeleri, hükümetin eko-
nomik politikalarına karşı bugün iş bı-
rakma eylemi gerçekleştirerek grev 
başlattı. Antalya Defterdarlığı önünde 
toplanan kamu emekçileri, “Bu bir uya-
rı grevidir” diyerek taleplerini sıraladı. Antalya 
Şube Başkanı Devrim Mol, yüzde 11,5 oranındaki 
maaş artışını kabul etmediklerini belirterek, ikti-
darın politikalarının kamu emekçilerini yoksullu-
ğa mahkûm ettiğini söyledi.

YETERSİZ MAAŞLARA GREV KARARI

İktidarın ekonomik politikalarına her kesim-
den tepki gelmeye devam ediyor. Kamu Emek-
çileri Asim-Sen, Bask, Hür Sen, Kesk Ve Birleşik 
Kamu İş’in çağrısıyla bugün ülke genelinde 1 gün-
lük iş bırakma eylemi yapıyor. Yılbaşından yeter-
siz maaş zammı ve artan enflasyon karşısında her 
geçen düşen alım gücü sonrasında Büro Emekçi-
leri Sendikası (BES) Antalya üyeleri iş bırakarak 
grev başlattılar. Grevde konuşan Antalya Şube 
Başkanı Devrim Mol, “Bir kere daha ifade ediyo-
ruz bu bir uyarı grevidir. Yüzde 11,5 gibi komik 
bir rakamı kabul etmiyoruz. İşçisinden memu-
runa, emeklisinden çalışanına kadar herkes enf-
lasyonun altındaki maaş artışları sebebiyle mağ-
duriyetlerini dile getirerek çeşitli eylemlere imza 
atıyorlar. Bu eylemlerden birisi de Antalya Defter-
darlığı önünde gerçekleşen BES eylemi oldu” dedi.

Kamu çalışanları
meydanlara indi
Kamu emekçileri ülke genelinde 1 günlük iş bırakma eylemi gerçekleştirdi. Aydın 
Kanza Parkı’nda buluşan binlerce kamu çalışanı Cumhuriyet Meydanı’na yürüdü

GÜVEN 
GÜNEŞ

BES üyeleri grev yapıyor
BES Antalya üyeleri, ekonomik politikalara tepki olarak iş bırakma eylemi 

başlattı. BES Şube Başkanı Devrim Mol, eylemin bir uyarı niteliğinde olduğunu 
ve taleplerin karşılanmaması durumunda mücadeleyi sürdüreceklerini söyledi

GÜVEN 
GÜNEŞ
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AntAlyA Esnaf ve Sanatkarlar Odası’nda 
(AESOB) eğitim toplantısı düzenlendi. Antal-
ya Gazete Bayii Büfeciler Kantinciler Kuruye-
miş İmalatı ve Ticareti Esnaf Odası, Kepez İlçe 
Milli Eğitim Şube Müdürlüğü ve Kepez İlçe 
Tarım Müdürlüğü iş birliğiyle, kantinci es-
naf ve personellerine yönelik Hijyen Eğitimi 
toplantısı gerçekleştirildi. Antalya Gazete Ba-
yii Büfeciler Kantinciler Odası Başkanı olan 
AESOB Başkanı Adlıhan Dere’nin ev sahipli-
ğinde düzenlenen toplantıda, Kepez İlçe Mil-
li Eğitim Şube Müdürü Süleyman Gökçen ve 
diğer protokol üyeleri kantinlerdeki hijyenin 
önemine vurgu yaptı. Kepez İlçe Tarım Mü-
dürlüğüne bağlı gıda mühendislerinin verdi-
ği eğitimde, gıda güvenliği, hijyen kuralları 
ve yasal gereklilikler ele alınarak katılımcıla-
rın soruları yanıtlandı. Katılımın yoğun oldu-
ğu etkinlikte Başkan Adlıhan Dere, kantinci 
esnaflara inandığını ve güvendiğini söyledi.

GÖKÇEN’DEN DERE’YE                            
BÜYÜK TEŞEKKÜR

Kantinci üyelere yönelik hijyen kuralları-
nın öneminin vurgulandığı toplantıda ko-
nuşan Kepez İlçe Milli Eğitim Şube Müdürü 
Süleyman Gökçen, Başkan Adlıhan Dereye 
katkıları dolayısıyla teşekkür ederek, ‘’Salo-
nu dolduran katılımcılara da teşekkür ederek 
sözlerime başlamak istiyorum. Tabii bura-
da en büyük teşekkürü başkanımız Adlıhan 
Dere’ye yapmak istiyorum çünkü bu salonu 
bize tahsis ederek, yanımızda olduğunu bir 
kez daha göstermiş oldu. Bu ve buna benzer 
toplantılar daha çok yapılmalı, bilgiler gün-
cellenmeli. Kendimizi daha yetkin ve daha 
donanımlı olmak adına yenilememiz çok 

önemli’’ diye konuştu.

EĞİTİME REKOR KATILIM

Kantinci esnaflara ve yanında çalışan per-
sonellere yönelik gerçekleştirilen eğitim 
hakkında bilgiler veren Gökçen, ‘’Sağlık Ba-
kanlığı, İçişleri Bakanlığı ve Tarım Orman Ba-
kanlığının 05 Temmuz 2013 tarihli ve 28698 
sayılı Resmi Gazete’de yayımlanan “Hijyen 
Eğitimi Yönetmeliği”nin 6’ıncı maddesi ge-
reğince ve yine Gıda Tarım ve Hayvancılık 
Bakanlığı’nın 5 Şubat 2013 tarihli ve 28550 
sayılı Resmi Gazete’de yayımlanan okul kan-
tinlerine dair “Hijyen Kuralları Yönetmeliği” 
madde 15 gereğince özel hijyen belgesi al-
manız zorunlu. Zaman zaman bu eğitimler 
yapılsa da katılım noktasında maalesef sıkın-
tılar yaşıyoruz. Ancak bugün bu salona bak-
tığımda katılım konusunda bir sıkıntı yaşa-

madığımızı görüyorum’’ diyerek eğitime olan 
yoğun ilgi ve rekor katılıma dikkat çekti.

KANTİNCİ ESNAFLAR GIDA HİJYENİ 
KONUSUNDA UYARILDI

Kantin işletmecisi esnafların kantinlerde-
ki hijyen kurallarına çok dikkat etmesi ge-
rektiğini vurgulayan Gökçen, ‘’Zaman zaman 
donmuş gıdalarda tarihi geçmiş ürünlerin 
kullanıldığına dair bilgiler alıyoruz. Bu tür 
durumlarla karşılaştığımız zaman cezai işlem 
uyguluyoruz. Bunun affı yok. Çünkü okulla-
rımızdan herhangi birinde gıda zehirlenme-
si meydana geldiğinde hem okullarımız hem 
kantinci esnaflarımız hem de bizler büyük sı-
kıntılar yaşarız. O yüzden bunların hepsini 
kontrol ederek dikkatli olmamız gerekiyor” 
diyerek kantinci esnafları uyardı. 

HABER MERKEZİ 

AntAlyA Büyükşehir Beledi-
yesi 2024 yılında yaptığı sos-
yal yardımlar ile vatandaş-
ların derdine derman oldu. 

Büyükşehir Belediyesi Sosyal Hizmet-
ler Dairesi Başkanlığı’na bağlı Alanya 
Aşevi de 2024 yılında yemek dağıtımı, 
çocuklara süt ve mama, hastalara glü-
tensiz gıda, organizasyonlara yemek 
ve üniversite öğrencilerine çorba ikra-
mı desteklerini sürdürdü. 

SICAK YEMEK 

Alanya Aşevi’nden düzenli olarak ih-

tiyaç sahibi ya da yemeğini yapamaya-
cak durumdaki kişilere her gün 2 öğün 
3 çeşit sıcak yemek ulaştırıldı. 2024’de 
Alanya’da ihtiyaç sahiplerine 169 bin 
375 porsiyon sıcak yemek desteği ger-
çekleştirildi. Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi, Alanya’da 2024 yılında 2-5 yaş 
arasındaki çocuklar için 7 bin 112 ha-

neye 56 bin 896 litre süt, 272 çocuğa 
Halk Mama dağıtımı da gerçekleştirdi. 
Öte yandan yıl boyunca Çölyak hastası 
156 kişiye iki ayda bir olmak üzere 936 
glütensiz gıda paketi desteği verildi. 

ÇORBA İKRAMI

Alanya Aşevi, Üniversite öğrencile-

rine vize ve final sınavları döneminde 
çorba ikramında bulunurken, Antalya 
Büyükşehir Belediyesi ve Alanya Be-
lediyesi tarafından ilçede düzenlenen 
sosyal, kültürel ve sportif organizas-
yonlarda da ücretsiz yemek ikramla-
rında bulundu.  
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ / BÜLTEN    

İhtİyaç sahİplerİ
yalnız bırakılmadı
Büyükşehir Belediyesi Alanya Aşevi, 2024 yılında da ihtiyaç sahiplerinin yanında oldu. Alanya 

Aşevi 2024 yılında ihtiyaç sahibi 2 bin 352 vatandaşa 169 bin 375 porsiyon sıcak yemek ulaştırdı

İSTAnBul Büyükşehir Belediyesi’nin 
en önemli şirketleri arasında yer alan İs-
tanbul Beton Elemanları ve Hazır Beton 
Fabrikaları A.Ş (İSTOn) Kalite ve ARGE 
Müdürü Adil Orçun Kaya, Kemer Beledi-
ye Başkanı necati Topaloğlu’na nezaket 
ziyaretinde bulundu. Ziyaret sırasında Ke-
mer Belediyesi Park ve Bahçeler Müdürü 
Gencay Kayrak da hazır bulundu. Ziyaret-
te Kaya’ya, İSTOn Satış Pazarlama Mü-

dürü Ahmet Emrah Yeşilbağlı, İSTOn 3D 
Kent Donatıları Şefi Ersel Coşkun, Antalya 
Büyükşehir Belediyesi (ABB) şirketlerin-
den AlDAŞ Satış Pazarlama Müdürü lüt-
fi Ergen, AlDAŞ Satış Pazarlama uzmanı 
Deniz Güven eşlik etti. Başkan Topaloğ-
lu, ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile 
getirerek, İSTOn ve AlDAŞ ile Kemer’de 
önemli projelere imza atmak için çalıştık-
larını söyledi.  HABER MERKEZİ 

Çeşitli sebeplerden dolayı haciz 
yoluyla bağlanan araçlar kentteki 
yediemin otoparklarında yıllardır bek-
liyor. Sadece kent merkezinde binlerce 
otomobil ve motosikletin bulunduğu 
yediemin otoparklarında araçların bir-
çoğunun çürümeye başladığı görüldü. 
Aralarında lüks araçların da bulun-
duğu otoparklarda yer kalmayınca 
işletme sahipleri gelecek olan hacizli 
araçlar için yeni otoparklar da açmaya 
başladı. Antalya Otoparkçılar ve Oto 
Yıkamacılar Derneği Başkanı Mustafa 
Hakan topçu, hem milli servetin israf 
edildiğini hem de yediemin işletme-
cilerinin ciddi sorunlarla karşı karşıya 
olduğunu belirtti.

YÜZDE 80’İ İCRALIK

17 yıl önce bir otoparkla başladığı 
yediemin işletmeciliğine bugün beş 
otoparkla devam ettiğini belirten 
Hakan topçu, otoparklarının araçlar-
la dolup taştığını ve bu sebeple 22 
dönüm alana sahip beşinci otoparkı 
açtıklarını söyledi. topçu, “Bizde bulu-
nan araçların yüzde 80’i icralık, yüzde 
20’si ise trafikten men edilen araçlar. 
Sadece benim işletmelerimde motor-
larla birlikte 2 bin 500’ün üzerinde 
araç var. türkiye genelindeki yedie-
min otoparklarında bu sayı çok daha 
fazla” dedi.

HERKESİN SORUMLULUK               
ALMASI ŞART

Yediemin işletmecilerinin sorumlu-
luklarının fazla olduğunu ancak yet-
kilerinin kısıtlı olduğunu dile getiren 
topçu, kira maliyetleri ve artan mas-
raflar nedeniyle işlerin sürdürülemez 
hale geldiğini ifade ederek, “UYAP 
sisteminde araçların durumunu bile 
göremiyoruz” şeklinde konuştu. Ha-
kan topçu, yönetmeliklerde yapılacak 
bazı değişikliklerle sorunun çözüle-
bileceğini ifade ederek, “Her kurum 
kendi alacaklı olduğu araçların tasfiye 
işlemini hızla gerçekleştirmeli. Yıllardır 
bekleyen araçların çözüme kavuşması 
için herkesin sorumluluk alması şart” 
dedi. iHA

Binlerce otomobil
çürümeye terk edildi

Başkan Topaloğlu’na 
İSTON’dan ziyaret

kantinci esnafına
‘hİjyen’ eğİtİmİ
Antalya Esnaf ve Sanatkarlar Odası’nda (AESOB) kantinci esnaf ve 

çalışanlarına yönelik hijyen eğitimi toplantısı gerçekleştirildi

Kepez’in yağmur suyu 
altyapısı güçleniyor

KEPEZ Belediyesi,  2024’ün 
Şubat ayında ilçede meydana 
gelen ve bir kişinin hayatını 
kaybetmesiyle sonuçlanan su 
baskınlarının tekrarlanmama-
sı için yağmur suyuna karşı 
mücadelesini sürdürüyor. Fen 
İşleri Müdürlüğü ekipleri, ilçe-
nin yağmur suyu altyapısını 
güçlendirirken mazgalları da 
temizleyerek su taşkınlarını 
önlemeye yönelik çalışmala-
rını yoğun şekilde devam et-
tiriyor. Kepez Belediyesi, dre-
naj hattı çalışmalarını Baraj 
ve Göksu Mahallelerinde de 
gerçekleştirdi. Baraj ve Gök-
su Mahalleleri’nde eş zaman-
lı yürütülen drenaj hattı çalış-
maları, özellikle yağışlarda su 
birikmelerine neden olan böl-
gede yapıldı.

Baraj Mahallesi’nde Hasan 
Polatkan Caddesi ile 5808 So-
kağı birbirine bağlayan drenaj 
hattının 140 metrelik bölümü-
ne 800’lük borular döşendi ve 
çalışma tamamlandı. Göksu 
Mahallesi’nde ise nene Hatun 
Caddesi ile 6882 Sokak arasın-

da 200 metrelik alanda başla-
tılan drenaj hattı çalışmasının 
bu hafta içinde tamamlanma-
sı planlanıyor. Bu sayede ma-
hallenin yağmur suyu, Sup-
hi Türel Caddesi’ndeki drenaj 
hattına aktarılacak. Kepez Be-
lediyesi ekipleri, bugüne ka-
dar Göçerler, Şelale ve De-
mirel Mahalleleri’nde dere 
yataklarını genişleterek bitki 
ve atıklardan temizledi. İlçe-
yi ikiye bölen ve su tahliyesin-
de önemli rol oynayan DSİ Su 
Kanalı’nın bitki ve dip çamur 
temizliği yaptı. Hüsnü Kara-
kaş, Güneş, Teomanpaşa, Şe-
lale, Fevzi Çakmak ve Habib-
ler Mahallesi’nde de drenaj 
alt yapı çalışmaları gerçekleş-
tirildi. Kepez’in yağmur suyu 
altyapısını güçlendirmek için 
yoğun çaba sarf ettiklerini be-
lirten Başkan Mesut Kocagöz, 
geçtiğimiz günlerde Antal-
ya’da yaşanan yağışlara deği-
nerek, Şubat ayında Kepez’de 
su basan bölgelerde artık su 
baskını yaşanmadığını ifade 
etti. HABER MERKEZİ 
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4.AYAK KADHAN (3)

AT YARIŞI TAHMİNLERİ
14 OCAK SALI  

ADANA

ANTALYA

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

5.3.6 / 5.2 / 3.5.4 / 6.3.4.2 / 4.2.6 / 6.5.1 

8.9.7.10.3 / 3.5.1.10 / 4.6.5.10 / 7.3.8 / 11 / 5.7.1 
GÜNÜN BANKOSU 

5.AYAK VİCTORY MARSEEILLE (11)

Galatasaray 23 maçtır 
yenilmiyor 

Süper Lig’in 19. haftasında Gala-
tasaray, Başakşehir’e konuk oldu. 

Sarı-kırmızılılar ilk yarısını 1-0 önde 
tamamladığı mücadeleyi 2-1’lik skorla 
kazandı. Aslan bu sonuçla resmi maç-
lardaki yenilmezlik sayısını 23’e çıkardı. 
Karşılaşmada Galatasaray golleri Barış 
Alper ile bulurken Başakşehir’in tek 
sayısı Piatek’ten geldi.

Altay Bayındır 
United’ı tura taşıdı 

İngiltere’de Manchester United 
forması giyen milli kaleci Altay 

Bayındır, FA Cup’ta Arsenal karşısında 
gösterdiği performansla takımını üst 
tura taşıyan isim oldu. Milli kaleci 
müsabakada birisi normal sürede birisi 
de seri penaltı atışlarında olmak üzere 
iki penaltıda gole izin vermedi.

Gümüşdağ’dan
MHK’ye eleştiri 

Başakşehir Başkanı Göksel Gü-
müşdağ, takımın Galatasaray’a 

2-1 mağlup olduğu maç sonrasında 
yaptığı açıklamada Türkiye Futbol 
Federasyonu (TFF) ve Merkez Hakem 
Kurulu’nun (MHK) mevcut hakem 
gündemiyle ilgili yaptığı açıklamada, 
“TFF ve MHK farklı karar vererek güven 
ortamını sağlayamaz” dedi.

Metin Öztürk: 
7 yıldız taksınlar 

Galatasaray İkinci Başkanı Metin 
Öztürk, “Biz geçen sene de yaban-

cı VAR ile şampiyon olduk. Karar ne 
olursa olsun Galatasaray mayıs ayında 
şampiyon olacak ve gerçek 5. yıldızı 
takacak. Onlar sahtelerini takmaya 
devam ediyorlar. Kendi kamuoyunu 
oyalamak için benim önerim; kuruluş 
yılları 1907, 7 yıldız taksınlar, hiç olmaz-
sa havaları olur” dedi.  

Barcelona 
kupayı kaldırdı 

İspanya Süper Kupası’nda Barce-
lona, Real Madrid’i mağlup ederek 

şampiyon oldu. Suudi Arabistan’ın Jed-
dah şehrinde bulunan King Abdullah 
Sports City Stadyumu’nda Real Madrid 
ile Barcelona İspanya Süper Kupa fina-
linde karşı karşıya geldi. Tam 7 golün 
atıldığı mücadelede Barcelona rakibine 
5-2 üstünlük sağlayarak 15. kez kupayı 
müzesine götürdü.

Süper Lig’de 
limitler belli 

Türkiye Futbol Federasyonu (TFF) 
Süper Lig takımları için 2. transfer 

ve tescil dönemi harcama limitlerini 
açıkladı. Buna göre ne yüksek limit 
Galatasaray’da olurken en düşük limit 
ise Bodrum FK’nın oldu. Antalyaspor 
ise ara transfer döneminde 235 milyon 
lira harcama hakkına sahip olacak.

Türkiye Sutopu Federasyonu tara-
fından organize edilen 2024-2025 
Sezonu U20 kadınlar Sutopu Bronz 

Lig 2. Devre Müsabakaları 10-12 Ocak 2025 
tarihleri arasında kepez Belediyesi Adnan 
Menderes yüzme Havuzunda oynandı. 
Antalyaspor’un U20 kadın Sutopu takımı na-
mağlup lider unvanını koruyarak adını play-
off’a yazdırdı. Balıkesir’de oynanan 1. Devre 
Müsabakalarında da 4’te 4 yapan Akrepler, 
ev sahibi olarak katıldığı 2. devrede de fire 
vermedi ve toplamda yaptığı 8 müsabaka-
nın 8’ini de kazanarak play-off etabı öncesi 
özgüven depoladı. kırmızı beyazlılar; 25-27 
Nisan 2025 tarihleri arasında oynanması 
planlanan play-off etabı için hazırlıklarına 
devam ediyor. HABER MERKEZİ 

kepez Belediyespor kulübü U18 
Futbol elit Lig Takımı, Antalya 
kartalspor engelini 3-0’la geçerek 

puanını 39’a yükseltti. Varsak kuzeyyaka 
Tesisleri’nde oynan karşılaşmanın ilk yarısını 
1-0 önde tamamlayan kaplanlar, ikinci yarıda 
da istekli oynayarak penaltıdan 2 gol daha 
kaydetti. Önemli bir galibiyet elde eden 
öğrencilerine teşekkür eden Teknik Direktör 
emin pehlivanlar, bu maça kadar 4 gün 
boyunca sadece duran top pozisyonlarına 
çalıştıklarını vurguladı. Çok fazla duran top 
şansı yakalayıp 1 tanesini gole çevirebildik-
lerini belirten pehlivanlar, “Bundan sonraki 
süreçte aynı şekilde taktiksel çalışmalar 
yapacağız ve bunun da karşılığını önümüzde-
ki süreçte göreceğimize inanıyorum. kepez 
Belediyespor kulübü U18 Futbol elit Lig 
Takımı olarak elde ettiğimiz 3-0’lık galibiyeti, 
her zaman yanımızda olan ve desteklerini 
esirgemeyen Başkanımız Mesut kocagöz’e 
armağan ediyoruz” dedi. İHA

TAURUS Golf Kulübü’nün turizm-
ci Mahmut Var anısına bu yıl 8’inci-
sini düzenlediği golf turnuvası Belek 

turizm merkezindeki Regnum Car-
ya Golf Kulüp’te yapıldı. 1 gün sü-
ren turnuvanın şampiyonluğunu Ha-

san Ceylan kazandı. Turnuvada A 
kategorisinde Recep Turan birinci, 
Ercan Çek ikinci, Şehmus Işık üçün-
cü oldu. B kategorisinde birinciliği 
Ali Rıza Tulpar, ikinciliği Ahmet Öz-
türk, üçüncülüğü Oğuzhan Alp elde 
etti. ‘Nearest the PIN’ ödülünü Ro-
nald Van Elst, ‘Longest Drive’ ödü-
lünü Hasan Ceylan kazandı. Turnu-
vada dereceye girenlerin ödüllerini 
Taurus Golf Kulübü Onursal Başka-
nı Recep Turan, kulüp kaptanı Ercan 
Çek, iş insanı Murat Yalçın verdi. Ta-
urus Golf Kulübü Kaptanı Ercan Çek 
ödül töreninde yaptığı konuşmada, 
“8 yıl önce Mahmut Var’ın da katıla-
cağı turnuvada onu beklerken ölüm 
haberini aldık. O gün bizim için çok 
üzücü bir gündü. O günden bu yana 
Taurus Golf Kulübü olarak onun anı-
sına her yıl turnuvayı düzenliyoruz” 
dedi.  DHA

TVF Kadınlar 2. Lig’de mücadele 
eden Manavgat Belediyespor Voley-
bol Takımı, Kepez Belediyespor’u 3-0 
mağlup ederek play-off’a katılmayı 
garantiledi.

Türkiye Voleybol Federasyonu(T-
VF) Kadınlar 2. Lig 8. Grup’ta müca-
dele eden Manavgat Belediyespor, 
16. hafta müsabakasında Kepez Be-
lediyespor’u 25-8, 25-17 ve 25-17’lik 
setlerle 3-0 mağlup etti. Manavgat 
Mehmet Akif Ersoy Spor Salonu’nda 
oynanan mücadelede Manavgat eki-
bi, rakibine karşı üstün bir oyun ser-
giledi. Manavgat Belediyespor, ilk 
sette rakibine sadece 8 sayı şansı ta-
nıyarak 25-8’lik skorla rahat bir gali-
biyet aldı. İkinci sette Kepez Beledi-
yespor daha dirençli bir oyun ortaya 
koysa da Manavgat ekibi, etkili hü-
cumları ve güçlü bloklarıyla seti 25-
17 kazandı. Üçüncü sette de oyun 
kontrolünü bırakmayan Manavgat 
temsilcisi, bu seti de aynı skorla 25-
17 kazanarak maçı 3-0 galip tamam-

ladı. Bu galibiyetle birlikte Manavgat 
Belediyespor, 16 maçta 16 galibiyet 
alarak namağlup liderliğini sürdürdü 
ve 1. Lig play-off’larına katılmayı ga-
rantiledi. Manavgat ekibi, 48 puanla 

zirvede yer alıyor. Manavgat Beledi-
yespor, ligin 17. haftasında 18 Ocak 
Cumartesi günü deplasmanda Mu-
ratpaşa Belediyesi Açı Koleji ile karşı-
laşacak.   İHA

Akrep gAlip
TVF Kadınlar 2. Lig 8. 

Grup’ta mücadele eden 
Emir Tur Antalyaspor 
voleybol takımı, 2024-2025 
sezonunun 16. haftasında 
karşılaştığı Akdeniz Bilgi 
Spor Kulübü 3-1 mağlup 
etti. 

Antalya Spor Salonu’n-
da saat 16.00’da başlayan 
mücadelenin 25-16, 18-25, 
25-15 ve 25-20 biten setleri 

sonucunda rakibine 3-1 
üstünlük kuran Filenin 
Akrepleri, hanesine 3 puan 
ekleyen taraf oldu. Sezonun 
16. haftası sonunda pua-
nını 22’ye yükselten Emir 
Tur Antalyaspor, 18 Ocak 
2025 Cumartesi günü saat 
15.00’te Kepez Turgut Özal 
Spor Salonunda Kepez Bele-
diyesi Spor Kulübüne konuk 
olacak. HABER MERKEZİ

Manavgat Belediyespor 
play-off biletini garantiledi

Mahmud Var Anma
Turnuvası düzenlendi

Serik’te Taurus Golf Kulübü’nün düzenlediği Mahmud Var Anma 
Golf Turnuvası, Regnum Carya Golf Kulübü sahasında yapıldı kepez’den 

net galibiyet

Sutopu Takımı 
play-off’a gidiyor

Alex hocA ile 
yollAr Ayrıldı

Antalyaspor’da, Trabzonspor’dan alınan 5-0’lık farklı mağlubiyet 
sonrasında Teknik Direktör Alex de Souza ile yollar ayrıldı

SÜPER Lig’de 19 kar-
şılaşmada 21 puan 
toplayan Antal-
yaspor’da istikrarsız 

sonuçlardan sonra Teknik 
Direktör Alex de Souza ile 
yollar ayrıldı. Geçtiğimiz hafta oy-
nanan Trabzonspor karşılaşmasın-
dan alınan 5-0’lık skor sonrası tepki-
lerin odağına gelen Brezilyalı teknik 
adam ile devam etmeme kararı alın-
dı. Trabzonspor karşılaşmasında alı-

nan sonuç ve oynanan kötü futbol 
nedeniyle taraftarların tepkisine ne-
den olan Brezilyalı çalıştırıcı kırmı-
zı beyazlı takımla çıktığı 19 maçta 
6 galibiyet, 3 beraberlik ve 9 yenil-
gi aldı. Özellikle savunmada büyük 
sorun yaşayan ve bu soruna da çare 
bulamayan Brezilyalı teknik direk-
törle Antalyaspor 19 maçta kalesin-
de 37 gol görerek ligin adana De-
mirspor ile birlikte en fazla gol yiyen 
takımı oldu. 

FAHRETTİN 
HEPKESKİN
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Kepez Belediyesi’nin Erdem Bayazıt Kül-
tür Merkezi’nde düzenlenen Akdeniz’in 
Sesi programında Isparta’nın zengin kül-
türü ve türküleri Antalyalılarla buluştu

Kepez’de bu hafta Isparta rüzgarı esti. 
Kepez Belediyesi’nin Erdem Bayazıt Kül-
tür Merkezi’nde düzenlenen “Özlem Şahin 
ile Akdeniz’in Sesi” programında Ispar-
ta’nın kültürü ve türkülerine yer verildi. 
Programda, Ispartalı sanatçı Şevket Şeref, 
memleketinin sevilen türküleriyle katılım-
cılara unutulmaz bir gece yaşattı. Eğirdir 
Belediye Başkanı Mustafa Özer, Kepez Be-
lediyesi Başkan Yardımcısı Evrim Yalçın, 
Kepez Belediyesi Meclis Üyesi İbrahim Ve-
lican ve Antalya Ispartalılar Dernek Baş-
kanı Gürkan Gülcü’nün katıldığı etkinlik, 
türkü severlere coşkulu anlar sundu.

Gece boyunca, en sevilen türkülerinin 
seslendirildiği ve Isparta havasının estiği 
etkinlikte, konuklar eğlenerek keyifli anlar 
yaşadı. Isparta’nın yöresel oyunu da izleyi-
ciler tarafından ilgi odağı oldu. Programda 
konuşan Kepez Belediyesi Başkan Yardım-
cısı Evrim Yalçın, Başkan Mesut Koca-
göz’ün selamlarını ileterek, “Kepez kültür 
şehri olsun istiyoruz, Kepez’de sanat ko-
nuşulsun istiyoruz” dedi. Sanata ve sanat-
çıya büyük değer verdiklerini dile getiren 
Başkan Yardımcısı Yalçın, Kepez Belediye-
si’nin Ocak ayı meclis kararı ile arabesk 
müziğin efsanevi ismi Ferdi  Tayfur’un adı-
nın Duacı Mahallesi’ndeki bir parka veril-
diğini söyledi. 

KEPEZ BELEDİYESİ / BÜLTEN 

MAnAVGAT Belediye Başka-
nı Dr. niyazi nefi Kara, Manav-
gat Cemevi’nde düzenlenen Ale-
vi Kültür Dernekleri Manavgat 
Şubesi’nin Tanışma ve Dayanış-
ma Kahvaltı Programı’na katıldı. 
Program, toplumun farklı kesim-
lerini bir araya getirerek kültü-
rel dayanışmayı pekiştirmek ve 
toplumsal barışı güçlendirmek 
amacıyla düzenlendi. Başkan Ka-
ra’nın yanı sıra, çok sayıda der-
nek üyesi, sivil toplum kuruluşu 

temsilcisi ve vatandaşlar da kah-
valtı programına katıldı.

Manavgat Belediye Başka-
nı Dr. niyazi nefi Kara, “Kültürel 
zenginliğimizi korumak ve de-
ğerlerimizi gelecek kuşaklara ta-
şımak adına toplumun her kesi-
miyle dayanışma içinde olmayı 
sürdüreceğiz. Manavgat’ımız ba-
rışın, kardeşliğin ve hoşgörünün 
temel alındığı bu birliktelik ile 
çok daha güzel, çok daha zengin” 
dedi. HABER MERKEZİ 

AnTAlYA Doğal Yaşam Parkı’n-
da yaşayan ‘Sabi’ isimli Afri-
ka mahmuzlu kaplumbağa, 
parkın en yaşlı üyesi. 2013 yı-

lında, 13 yaşında ve 24 kilogramken 
Alanya’da yaşayan İngiliz aile tarafın-
dan parka teslim edilen Sabi, şu an 25 
yaşında ve 37 kilo ağırlığında. Türü ge-
reği sıcak havayı seven kaplumbağa 
Sabi, kış aylarında kendisine özel alan-
da yapay güneş ışığı desteği alıyor.

ÖZEL BAKIM VE                                   
GÜNEŞ IŞIĞI DESTEĞİ

Antalya’da yaz aylarında güneşin 
keyfini çıkartan Sabi, kış aylarını ise 
UV ışınıyla aydınlatılan yaşam alanın-
da geçiriyor. Sabi için kullanılan UV 
ışını, D vitamini ihtiyacının karşılan-
masının yanı sıra, kemik gelişiminin 
desteklenmesi ve cilt hastalıklarının te-
davisine yardımcı oluyor. Antalya’nın 
güneşli iklimi sayesinde yaz ayların-
da bolca dışarıda vakit geçiren Sabi, kış 
aylarında ise genellikle özel odada ka-
lıyor.

HAVANIN SICAKLIĞINA                    
GÖRE DAVRANIYOR

Sabi’nin alışkanlıklarına ilişkin bilgi 
veren Doğal Yaşam Parkı Müdürü Ay-
gül Arsun, “Afrika dev kaplumbağamız 
Sabi, sıcak havaları seviyor. Dolayısıy-
la kendisi için hazırlanmış özel bir oda-
sı var. Kendi odasında, yapay güneş 

ışığı altında yaşamını sürdürüyor. Kış 
aylarında 2-3 ay boyunca dışarı çıkma-
yı tercih etmiyor. Havalar ısındığında 
ise odasından çıkıp, bahçesinde dola-

şıyor” dedi. Sabi’nin en son yılbaşında 
dışarı çıktığını aktaran Aygül, “Yılba-
şından bu yana dışarı çıkmak istemi-
yor. Havanın sıcaklığına göre kendisini 

ayarlayıp dışarı çıkıyor. Yaz aylarında 
ise sıcağı çok sevdiği için bahçede ge-
ziyor ve havuzuna giriyor” diye konuş-
tu.  DHA

MAnAVGAT Belediyesi ve Tür-
kiye Satranç Federasyonu Ma-
navgat Temsilciliği’nin katkı-
larıyla düzenlenen Satranç 
Turnuvası’na 215 sporcu katıldı.

Side Gençlik Merkezi’nde ya-
pılan turnuva 14 kategoride ger-
çekleştirildi. 215 sporcunun ka-
tıldığı turnuvanın açılışında 
konuşan Manavgat Belediye 
Başkanı niyazi nefi Kara, “Sat-
ranç, çocuklarımızın ve genç-
lerimizin zihinsel gelişimlerine 
büyük katkı sağlayan, aynı za-
manda sporcularımızı geleceğe 

hazırlayan önemli bir aktivite. 
Burada birbirinden değerli sat-
ranç oyuncularını görmek, Ma-
navgat için büyük bir gurur kay-
nağıdır. Bu tür organizasyonlar 
sayesinde gençlerimiz satrançla 
tanışıyor, zihinlerini geliştiriyor-
lar” dedi. 

Turnuvada, dereceye giren 
sporculara ödülleri düzenlenen 
törenle verildi. Manavgat Bele-
diye Başkan Yardımcısı Gülsüm 
Özer, ödül töreninde kazanan 
sporcuları tebrik ederek, başarı-
larının devamını diledi. DHA

Doğal Yaşam Parkı’nın 
en Yaşlı üYesine özel ışık
Doğal Yaşam Parkı’nın en yaşlı üyesi olan 25 yaşındaki Afrika mahmuzlu kaplumbağa ‘Sabi’, 

kış aylarında da sıcak hava ve gün ışığından mahrum kalmıyor. Türü gereği sıcak havaları 
seven Sabi’ye özel oluşturulan alanda, UV ışınıyla desteklenen suni güneş ışığı kullanılıyor

500 bin 
öğrenci

dedektif 
oldu

OrtAK yürütülen ‘Trafikte Parlayan Yıldızlar’ projesi kap-
samında, Antalya genelinde toplam 1800 okulda yaklaşık 
500 bin öğrenciye İl Jandarma Komutanlığı Trafik Şube 
Müdürlüğünce eş zamanlı trafik dedektifleri eğitimi verildi. 
Trafik Jandarması timlerinin katıldığı eğitimlerde, genel tra-
fik kuralları, emniyet kemeri ve kask kullanımının önemi, 
trafik ışık ve işaretleri ile yaya ve okul geçitlerinin kullanımı, 
okul servislerinde hareket tarzı, güvenli bisiklet kulllanımı, 
lise çağındaki öğrencilere ise güvenli ve ileri sürüş teknikle-
ri eğitimleri verildi. DHA

Kepez’de Isparta 
rüzgarı esti!

Mavi bayrak sayısında dünyada 
3’üncü sırada yer alan Türkiye’de başvu-
ru sürecinde sona yaklaşıldı. 16 Ocak’ta 
ulusal jüri toplantısı yapılacağını belir-
ten Türkiye Çevre Eğitim vakfı antalya 
il Koordinatörü Mustafa Ergiydiren, 
“Başvuru dosyalarını uluslararası jüriye 
sunmak üzere Danimarka’ya göndere-
ceğiz. Mayıs ayı başı gibi tüm dünyayla 
beraber mavi bayraklı iller açıklanacak. 
Hedefimiz dünya sıralamasında 1’inci 
olmak” dedi.

ANTALYA İLK SIRADA 

Dünyada 51 ülkede, kentteki yüzme 
alanlarında sürdürülebilirliği destekle-
mek için mavi bayrak programı uygu-
lanıyor. Türkiye 2024 yılında listenin 
3’üncü sırasında yer alırken antalya 
ise en çok mavi bayrak plajlı kent oldu. 
Mavi bayrak ödülünü almaya hak ka-
zanmak için plajların 33, marinaların ise 
25 kriteri karşılaması gerekiyor. Turizm 
faaliyetlerinin niteliğini artırmada mavi 
bayrağın etkili olduğunu söyleyen 
Türkiye Çevre Eğitim vakfı antalya il 
Koordinatörü Mustafa Ergiydiren, “Mavi 
bayrak, halk tarafından en çok bilinen 
eko etikettir. Dünyada 51 ülkede mavi 
bayrak programı uygulanıyor. 2024 
yılı verileriyle Türkiye 51 ülke arasında 
3’üncü sırada. 567 plajla listenin ilk 
3’ünde yer alıyoruz. antalya ise 233 plaj-
la dünya üzerinde en fazla mavi bayraklı 
plajın olduğu kent konumunda. Listenin 
ilk 10’unda Türkiye’den iki şehir var. Biri 
antalya, diğeri Muğla. Ülkemizde turizm 
faaliyetinin çok nitelikli yapılıyor olması 
da bu ödüllerin bir etkeni haline geliyor” 
dedi.

MAVİ BAYRAK BAŞVURU SÜRECİNDE 
SONA YAKLAŞILDI

Mavi bayrak başvuru sürecinde deniz 
suyu analizlerinin önemli etken olduğu-
nu belirten Mustafa Ergiydiren, “Mavi 
bayrak, insanların aklına deniz ve turizm 
sezonu açıldığında geliyor. Fakat bunun 
önemli bir arka planı var. Başvuru süreci 
bizler için çok kritik. aday olmak isteyen 

plaj, marina ve teknelerde incelemede 
bulunuyoruz. Bunların başında adaylık 
dosyaları geliyor. ardından o plajın bu-
lunduğu alanda atık su arıtma tesisinin 
iyi çalışması. Eğer bir arıtma bağlantısı 
yoksa bu plajın başvurusunu dahi kabul 
edemiyoruz. ayrıca deniz suyu analiz-
leri çok önemli. Deniz suyunun geçmiş 
4 yılının analizlerine bakıyoruz. Yani 
2025 başvurularını alırken analizlerde 
4 yıl öncesine gidiyoruz. 16 Ocak’ta 
ulusal jüri toplantımızı yaparak başvu-
ru sürecini noktalamayı planlıyoruz. 
Sonrasında başvuru dosyalarını yurt 
dışındaki uluslararası jüriye sunmak üze-
re Danimarka’ya göndereceğiz. Mayıs 
ayı başı gibi tüm dünyayla beraber mavi 
bayraklı iller açıklanacak. Bizde ülkemiz-
de denetimlere başlayıp hak eden plaj, 
marina ve teknelere mavi bayraklarını 
teslim edeceğiz” dedi.

MARMARA VE KARADENİZ’DEN 
BAŞVURU SAYISI ARTTI

Dünya sıralamasında ilk 3’te yer alan 
Türkiye’yi listenin ilk sırasına çıkarmak 
için çalıştıklarını belirten Ergiydiren, 
“Hedefimiz dünya sıralamasında birinci 
olmak. aynı zamanda niteliği ve kaliteyi 
artırmak istiyoruz. Çünkü ülkemizi mil-
yonlarca yabancı turist ziyaret ediyor. 
Yerli ve yabancı tüm misafirlerimize 
sağlıklı ve güvenli turizm imkanı sunma-
ya çalışıyoruz. Deniz ve plaj anlamında 
nitelik çok önemli. Her yıl başvurularının 
yenilenmesi gerekiyor. Haritaya baktı-
ğımızda başvuruların daha çok akde-
niz ve Ege kıyılarında yoğunlaştığını 
görüyoruz. ama son yıllarda Marmara, 
Karadeniz ve istanbul’un çeşitli noktala-
rı, Mersin ile adana taraflarında da sayı-
ların arttığını gözlemliyoruz” ifadelerini 
kullandı.

MAVİ BAYRAKTA ALTYAPI KRİTERİ

Mavi bayrak almak isteyen plajların 
altyapı kontrollerini iyi bir şekilde yap-
tırmaları gerektiğini söyleyen Mustafa 
Ergiydiren, “Mavi bayrak aslında altya-
pıya yapılacak yatırımlarla doğru orantılı 

program. Deniz kirliliğinin yüzde 80’i 
karasal kökenli. Yapılacak arıtma tesisi 
yatırımlarının mavi bayrak sayılarının 
artması noktasında elimizi güçlendire-
ceği kanaatindeyim. Bu aynı zamanda 
hem vatandaşlarımızın hem de ülkemizi 
ziyaret eden turistlerin daha sağlıklı ve 
güvenli bir şekilde denize ulaşma, deniz 
aktivitelerinden faydalanma imkanını 
beraberinde getirecek. Belediyelere bu 
noktada iş düşüyor. Son zamanlarda Tu-
rizm Bakanlığı’nın da desteklediği birçok 
proje gerçekleştirdik. antalya’da yeni 
arıtma tesisleri kuruldu” diye konuştu.

PLAJLARDAKİ OLUMSUZLUKLAR 
BİLDİRİLMELİ

Ergiydiren, mavi bayrak almaya hak 
kazanmış fakat kriterleri yerine getir-
meyen plajlar için yapılması gerekenleri 
şöyle sıraladı: “Plajları kullanan misafir-
lere de büyük işler düşüyor. Kriterlerin 
uygulanmasında olumsuz bir durumla 
karşılaşabilirler. Bunu en kısa sürede 
bizlere ya da bölgedeki yerel sorum-
lulara bildirmeleri çok önemli. Çünkü 
olumsuzlukların hızla giderilebilmesi, 
nitelikli ve hızlı şikayet prosedürüyle 
sağlanabilir. Tarafımıza ulaşan şikayet-
leri çok önemsiyoruz. Geçtiğimiz yıllara 
nazaran plaj kullanıcılarından çok daha 
nitelikli şikayetler almaya başladık. Bu 
da sorunların çözümünde daha hızlı ve 
efektif olmamızı sağlıyor” DHa

mavi bayrakta 
hedef büyük

Manavgat’ta satranç 
turnuvası heyecanı

Başkan Kara Cemevi’nde
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